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WAAROM IS ER GEEN BEWIJS - ONS BUITENAARDS CONTACT 

 

INLEIDING 

Estel-la: Hallo iedereen. Welkom bij Pleiadian Knowledge. Ik ben Estel-la. In deze video gaan we 

verder met de serie over hoe ons buitenaards contact is. In dit hoofdstuk gaan we het hebben over 

waarom er geen bewijs is, zoals verwacht door een deel van de bevolking. Wat zit er achter alle 

redenen die hiertoe leiden. Dan zullen we het ook hebben over wat de Verenigde Federatie van 

Planeten is, wat voor organisatie het is. Hoewel het slechts een inleiding zal zijn voor al die mensen 

die er niets van weten. We gaan niet te veel in detail treden. Daarmee gaan we het ook hebben 

over, wat is de Prime Directive, wat zijn de normen of regels binnen dit ruimteboek en tenslotte 

gaan we het een beetje hebben, specifiek over vier aantekeningen over Taygetan onthulling. Dus ik 

zal het scherm met u delen en we zullen beginnen. 

 

 
 

Waarom is er geen bewijs? De Verenigde Federatie van Planeten - waarom leveren ze geen tastbaar 

bewijs? 

 

Wel, we beginnen altijd met te zeggen dat er in feite al veel bewijs is, maar dat het nooit 

genoeg zal zijn voor degene die het niet wil zien. We kunnen bewijs vinden in al deze 

overblijfselen van beschavingen door onze geschiedenis heen. We kunnen echt bewijs vinden van 

schepen, van UFO's. Er is heel veel, en onthoud dat het is: geloven om te zien, niet andersom. Dus, 

tegenwoordig kun je zeggen dat elke foto is bewerkt door middel van Photoshop, door middel van 

technologie, en vroeger waren er andere excuses waar, als je niet wilde geloven, altijd wel iets 

achter zat. 

 

Een andere reden waarom we zouden kunnen zeggen dat er geen bewijs is van meer directe 

communicatie is om onze vrije wil niet te beïnvloeden. 

 

Want als ik jou een deel van mijn werkelijkheid opleg, zal ik ervoor zorgen dat jij de jouwe 

verandert. Als jij bepaalde overtuigingen hebt en ik probeer die te veranderen, dan ga ik de 

levensstijl die jij had veranderen. Wat zij dus proberen te doen is hun ideeën niet aan ons op te 

leggen, zodat iedereen kan leven zoals hij wil en zoals hij beslist, zonder een ander standpunt op te 

leggen als waarachtiger dan het zijne. 

 

Ze doen het ook zodat ze de contactpersonen niet in gevaar brengen. Want we hebben in de 

loop van onze geschiedenis al gezien dat telkens als er iemand was die een beetje buiten de norm 

viel, die probeerde technologie of ideeën door te geven die in die tijd niet werden geaccepteerd, ze 
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van de kaart werden geveegd. Daarom, als dit contact op een meer directe of duidelijker manier 

werd gegeven, zou het zeker als een probleem of een gevaar worden gezien door de regering. En 

dan zouden de contactpersonen het gevaar lopen dat het materiaal van hen zou worden afgenomen, 

of ergens anders naartoe zou worden gebracht voor uitleg. Dus is het ook om dit te voorkomen. 

 

Zoals zij ons al vele malen hebben verteld, vermijden zij ten koste van alles om verafgood te 

worden en als goden beschouwd te worden, sektes en fanatisme, omdat dit hun ware missie 

en doel van waarom zij hier zijn, vernietigt. Zoals we hebben gezegd, zijn zij aanwezig geweest in 

vele beschavingen en in vele delen van onze geschiedenis, en telkens wanneer zij hebben 

geprobeerd een boodschap op een meer directe manier over te brengen, zoals we in vorige video's 

hebben opgemerkt, zien mensen hen uiteindelijk als iets buiten henzelf en volgen en verafgoden hen 

in plaats van het als deel van henzelf op te vatten. Dus, ze hebben dit vele malen gedaan, het is niet 

het resultaat waar ze naar op zoek zijn. Nu proberen zij het anders te doen en te zien of het betere 

resultaten oplevert. 

 

Een andere factor is ook het feit dat ze hun echte foto's niet laten zien. Dat komt omdat er een 

technologie is die de Cabal heeft, dat zijn onze regeringen, dat is het kloonprogramma. Zoals jullie 

weten, gaat alles via frequenties, en als er twee lichamen zijn die erg op elkaar lijken, betekent dit 

dat zij aan de metafysische kant een frequentie delen. Hierdoor kunnen ze een bewustzijn 

manipuleren, of ze kunnen het "vangen" of in hun voordeel gebruiken. 

 

Daarom zijn zij ook erg voorzichtig, want als er beelden van hen zouden circuleren, zou dat 

een nieuw doelwit kunnen zijn, hetzij om hen te identificeren, hetzij om hen op te sporen 

als zij hier op Aarde een of andere missie aan het uitvoeren zijn, of als zij zich in een baan 

om de aarde bevinden, en dat zou geen goeds brengen. Dus het is ook voor hun eigen 

veiligheid. 

Zoals we ook al zeiden, moet de verandering in een persoon uit hemzelf komen. Ze kan niet van 

buitenaf worden opgelegd, want dan zou ze niet blijvend zijn. In dit geval hebben we het over de 

hele mensheid, de hele menselijke samenleving. Dit zou betekenen dat verandering niet vruchtbaar 

zou zijn, omdat iedereen uiteindelijk zijn eigen gedachten, zijn eigen werkelijkheid zou herscheppen. 

Het zou dus geen blijvende verandering zijn, noch zou het noodzakelijk positieve gevolgen hebben. 

Ook moet gezegd worden dat er vele rassen in een baan om de aarde zijn, niet alleen de 

Taygeteanen, er zijn er vele. Dit ras wordt in feite als voorbeeld gesteld. Zij worden 

geobserveerd en als zij zich anders gaan gedragen, kunnen zij als voorbeeld dienen voor 

andere rassen die misschien niet zo respectvol, tactvol of zachtaardig zijn en dat kan 

ernstige gevolgen hebben. Er is veel biologie daarbuiten, er zijn veel beschavingen, veel 

verschillende culturen. En alleen al de gedachte dat een andere cultuur, die heel anders is dan de 

onze, hierheen zou komen en veel meer één op één zou interageren, zou alleen maar meer chaos, 

verwarring en shock veroorzaken voor het grootste deel van de mensheid. 
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We hebben gezien waarom er geen bewijs is als meer te rechtvaardigen en nu gaan we... waarom 

ze gewoon niet naar buiten komen, meteen. Zoals we al zeiden, om onze vrije wil niet te 

beïnvloeden, want als hier nu een heleboel schepen tevoorschijn zouden komen, die ons vertellen 

dat dit allemaal maar één planeet is, dat er zoveel meer is, dan zijn er een heleboel mensen die dat 

niet willen geloven. Ze zouden overtuigd worden, en hun hele levensprogramma zou vernietigd 

worden. Veel mensen kiezen ervoor om hier te incarneren vanwege de ervaring om alles te vergeten 

en met elkaar om te gaan op een manier waarop je dat op andere planeten niet zou kunnen doen. 

Ook omdat er de Eerste Richtlijn van de Federatie is die bepaalde regels heeft die moeten 

worden gerespecteerd. Een daarvan is dat je je niet kunt bemoeien met een soort die in 

ontwikkeling is en die nog niet over een minimum aan technologie beschikt. Dit is het geval 

met ons. De technologie die aan de mensheid is gegeven is belabberd, beoordeeld alsof we in het 

industriële stadium waren. Daarom moeten zij deze verordening naleven en de mensheid op eigen 

kracht vooruit laten gaan. 

 

Zoals we ook hebben opgemerkt, waar we op terugkomen, om de contactpersonen niet in 

gevaar te brengen, kennen we allemaal de mannen in het zwart en hoe snel ze bij je thuis 

opduiken. Dat is niet wat we willen. Er zijn bijvoorbeeld veel mensen die zich afvragen waarom 

contactpersonen geen informatie geven over hoe vrije energie op te bouwen, over geavanceerde 

geneeskunde, of over vele andere punten die zeer gevoelig liggen en vaak niet worden gedeeld ter 

bescherming van de contactpersonen zelf. Want als het een grens overschrijdt die de regering niet 

wil overschrijden, zou al het werk dat met deze onthulling is gedaan, vernietigd kunnen worden, en 

zouden wij in het duister tasten. 

 

En ook, omdat de aardse bevolking onder de geestescontrole van de Cabal staat, die alles 

manipuleert wat we wel of niet kunnen zien, en wat het beschikbaar maakt voor de 

bevolking. Wat houdt dit in? Dat ons te allen tijde is verteld hoe buitenaardsen of buitenaardse 

wezens eruit zouden moeten zien. Ons is een zeer sterk idee ingeprent dat in het geval dat er leven 

is op andere planeten, wat onze wetenschap nog niet heeft aanvaard, maar ze hebben het ons laten 

weten via science fiction en fantasie films, en ze hebben ons het idee opgelegd dat in het geval dat 

er leven is daarbuiten, het totaal anders zal zijn. Het zullen groene mensen zijn met trompetten als 

oren, of grijze, of totaal gevormde en met vreemde lichamen en dat ze nergens mee te identificeren 

zijn, met het menselijke ras. Dit leidt tot een weigering om iets te aanvaarden dat niet in 

overeenstemming is met dit idee, zoals het feit dat er leven is buiten deze planeet en dat er leven is 

in het heelal dat wordt beheerst door dezelfde biologie die wij mensen hebben. Het is het Lyrische 

ras, vandaar dat alle mensen die deze informatie tegenkomen en zien dat het mensen zijn die erg 

op ons lijken, de neiging hebben het te verwerpen omdat zij het niet als mogelijk of levensvatbaar 

zien. Het is een zeer slimme strategie van de Cabal geweest, zodat veel mensen zelfs niet de 

geringste aandacht aan deze informatie zouden schenken. 

Ook omdat gezegd moet worden dat de Cabal absolute controle heeft over de media. Ze 

verdraaien altijd de informatie; als sommigen van hen een beweging zouden maken, groter, 

directer, dan zou de boodschap die de bevolking zou bereiken, gecorrumpeerd worden. Dat zou toch 

alleen maar meer angst inboezemen... dat ze ons komen binnenvallen, of een van die dingen die ze 

ons altijd laten zien via films. De Cabal vervormt en controleert niet alleen de media, maar zij 

controleert alle informatie die aan de bevolking wordt gebracht, en met alle informatie bedoel ik ook 

onze geschiedenis. Onze geschiedenis is totaal veranderd voor verschillende agenda's en vervangen 

door een ultra-simplistische versie. Met als doel de kennis over wie wij en zij werkelijk zijn, af te 

leiden, en dat alles met het oog op de uitbuiting en manipulatie van de mensheid als ras. 

 

Voor degenen die iets meer willen weten over een andere versie van onze geschiedenis, of de versie 

die wij als waar beschouwen, hebben we een serie die is: "De Orion Oorlogen," waarin we uitleggen 

hoe het Lyrische ras, dat zijn wij, op deze planeet aankwam en hoe die ontwikkeling was, en alle 

gebeurtenissen die plaatsvonden. Als u hier meer over wilt weten, raad ik u aan deze serie te 

bekijken. 

 

Hier is een citaat van Anéeka van Temmer, een Taygetaanse vrouw: 
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"Wat wij van onze contacten hebben geleerd, is dat wij niet zomaar een voor mensen 

zeldzame soort zijn, maar meer buitenaards dan anderen met een vreemder uiterlijk, zelfs 

met niet-antropomorfe fysionomie. De massa's met een zeker niveau van ontwaken zijn er 

al aan gewend om bepaalde rassen, de grijzen of zelfs de reptielachtigen, als 

aanvaardbaar te zien. Zij hebben het vaste idee dat als het van buiten de Aarde komt, het 

een zeer vreemde fysionomie moet hebben en gemakkelijk te identificeren moet zijn als 

buitenlands. Wij zijn buiten wat verwacht wordt voor een buitenaards wezen. En er zijn 

geen vreemdere buitenaardsen, moeilijker te begrijpen en te accepteren, en vreemder 

dan degene die in de spiegel op jou lijkt." 

 

- Anéeka van Temmer. 

Zoals we al zeiden, is een van de redenen waarom ze ook dit allemaal voor de bewijzen houden, de 

Prime Directive. Dus laten we eens kijken wat dat is: "Het is een reeks regels die alle rassen van de 

Federatie respecteren voor een beter leven en samenleven in de melkweg." 

 

 
 

Ten eerste, wat is de Verenigde Federatie van Planeten? Voordat ik begin, wil ik zeggen dat voor 

alle mensen die nieuw aankomen met deze informatie, jullie zullen zeggen: "Echt niet, dit is gewoon 

wat er in Star Trek staat." Ja, het is waar. Dat is het wel. En in feite zijn de naam en het logo echt 

en zijn gestolen door Star Trek voor dit doel wat we jullie eerder hebben verteld om de realiteit te 

manipuleren. Zodat wanneer wij deze informatie krijgen en zij ons vertellen dat het echt gebeurt, 
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het voor velen onmogelijk is om het te geloven, omdat het al in de bioscoop is gezien en totaal 

gediskwalificeerd is als waar. 

 

De federatie is ongeveer 900.000 jaar geleden ontstaan volgens de aardse lineaire tijd. Want 

je moet niet vergeten dat tijd niet lineair is, en de toekomst, het verleden, het heden het is gewoon 

een concept. Als we het vanuit een lineair standpunt bekijken vanaf hier op Aarde, zouden we 

zeggen dat het ongeveer 900.000 jaar geleden werd gecreëerd. En deze organisatie bestaat uit 

ongeveer een half miljoen rassen en beschavingen en meer dan een miljoen planeten. 

 

De manier waarop deze organisatie functioneert, lijkt niet op een democratie. In feite lijkt het in 

niets op wat wij hier op Aarde kennen, integendeel, besluiten worden genomen met het meest 

gunstige resultaat voor allen, binnen een kader van dienstbaarheid aan allen. Vaak als we het 

concept van de Federatie van Verenigde Planeten horen, hebben we de neiging het te zien als iets 

"perfects", gevormd door rassen hoger in dichtheid en zou zijn als lichtgidsen of zeer geavanceerde 

wezens, of esoterisch, of perfect. De waarheid is dat het dat helemaal niet is, of iets wat er op lijkt, 

maar dat de Federatie een gigantische organisatie is met vele, vele lagen, de een op de ander, die 

vele verschillende agenda's en facties of subgroepen heeft binnen de Federatie zelf. Het betekent 

dat het mensen zijn, met hun gebreken en met hun ideeën, en dat er vaak misverstanden zijn. Het 

is moeilijk om het eens te worden, en het is niet zomaar een organisatie van "Liefde en Licht". 

 

Zoals gezegd, bestaat de Federatie uit meer dan een half miljoen rassen. Dit betekent niet dat alle 

positieve rassen die in dit kwadrant van het melkwegstelsel voorkomen, deel uitmaken van de 

Federatie, maar dat er andere rassen zijn die ook welwillend of positief zijn, maar er geen deel van 

uitmaken. Een voorbeeld hiervan zijn de Ummieten die ook op humanoïden gebaseerd zijn, of de 

Alpha Draconis die op reptielen gebaseerd zijn, of wat wij hier op aarde als draken beschouwen. 

Naast de Federatie zijn er ook andere positieve of welwillende organisaties, zoals bijvoorbeeld de 

Grote Alliantie of de Sfeeralliantie, een ander lichaam dat volgens dezelfde universele beginselen 

opereert en al lange tijd met de Federatie samenwerkt. Deze groep is genoemd naar de biosfeer-

schepen. Een voorbeeld van zo'n schip zou onze maan zijn. 

 

De maan die wij hier vanaf de Aarde zien is geen natuurlijke satelliet, maar een schip dat niet meer 

operationeel is. Het is hier neergezet om bepaalde redenen en belangen. Het zijn zeer grote schepen 

die in feite als een planeet zouden zijn en de Andromedanen bijvoorbeeld leven volledig binnen deze 

schepen, met bergen, met fauna, alles. 

 

En er is bijvoorbeeld ook nog een andere organisatie, namelijk de Raad van Alcyone, die ook positief 

is. In dit geval is het de hoogste raad van de Pleiaden, die ook samenwerkt met de Federatie. Net 

zoals we hebben gezegd dat deze term volledig is gestolen door Star Trek, dus als we ons dit soort 

organisaties voorstellen zien we veel verschillende rassen die allemaal samen dezelfde omgeving 

delen, samenwerken in dezelfde schepen of vergaderen. Maar er is een punt dat ze hier over het 

hoofd zien, en dat is dat elk ras en elke biologie verschillende behoeften hebben. Daarom geeft de 

Federatie de voorkeur aan persoonlijke ontmoetingen tussen rassen die naast elkaar kunnen 

bestaan, omdat ze vergelijkbare behoeften hebben. Maar als het bijvoorbeeld gaat om ontmoetingen 

tussen rassen of grotere groepen met zeer verschillende behoeften en een zeer verschillende 

biologie, dan vinden de ontmoetingen plaats door middel van aanwezigheid op afstand. En dit, 

legden zij ons uit, kan zijn zoals, bijvoorbeeld, wij hebben gesproken over de Alpha Dracos en dat zij 

niet op hetzelfde schip aanwezig konden zijn met mensen die één meter vijftig, of twee meter groot 

zijn, terwijl deze draken 15 meter groot zijn, zij kunnen eenvoudigweg niet dezelfde ruimte delen. 

Net als bij dit voorbeeld, gebeurt het bij andere rassen rechtstreeks via hologrammen. 

 

Hier is een citaat van Swarúu van Erra, een andere Taygeteaanse vrouw, die een van de redenen 

uitlegt waarom informatie over de Federatie werd gebruikt en verdraaid: 
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"De elite promoot het omdat het het publiek een fantasie biedt, maar vergelijkbaar met de 

echte Federatie, in de veronderstelling dat ze alles in het volle zicht verbergen om 

esoterische, metafysische en karmische redenen. 

 

De metafysische wetten die door de Cabal worden nageleefd, die ook verwant zijn aan de 

wetten die door andere rassen worden nageleefd, en die rechtstreeks verband houden 

met de Eerste Richtlijn, maar die door de elites worden gewijzigd en verdraaid voor hun 

eigen doeleinden." 

 

- Swarúu van Erra 

Zoals Swarúu ons uitlegt, is een van de redenen waarom ze dit doen en de echte informatie filteren 

door het aan ons te verkopen als science fiction. Dit is omdat het hun manier is om te waarschuwen, 

en de mensheid zover te krijgen dat zij alles wat gedaan wordt accepteren en tolereren. 

 

We hebben ook een zin van onze vriendin Anéeka van Temmer, over hetzelfde onderwerp. Wij 

denken dat, aangezien het twee verschillende mensen zijn, het ook twee verschillende standpunten 

zijn. De manier waarop zij het uitdrukt is ook belangrijk. 

 

 
 

"Op Aarde wordt je verteld dat buitenaardse wezens niet bestaan. Dan wordt er in de 

volgende laag op gehamerd dat als ze wel zouden bestaan, het vreemde en 
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onbegrijpelijke wezens zouden zijn. De waarheid is vreemder: er is geen duidelijk 

onderscheid tussen waar de mensheid eindigt en het buitenaardse begint. Het is allemaal 

samen. Wat er als fictie is, is hier realiteit. Ze worden verkocht als fictie om je alles te 

vertellen, maar alsof het uitvindingen zijn. Allemaal voor het geval mensen zoals ik naar 

buiten komen en precies deze woorden zeggen." 

 

- Anéeka de Temmer 

 

 
 

Nu we weten wat de Federatie is, zullen we het eens hebben over waarom ze is opgericht. De 

Federatie is ontstaan uit de behoefte om samen te werken en een alliantie te vormen. Dat was 

tijdens de grote uitbreiding van Lyra, toen talloze rassen, waaronder het Taygetean-ras, werden 

uitgeroeid door de Orion Raad en al zijn voornamelijk reptielachtige leden. Veel rassen werden totaal 

afgeslacht door deze raad en de enige optie die zij zagen was zich bij elkaar aan te sluiten en samen 

te komen om te proberen samen een oplossing te vinden en kracht uit elkaar te putten. 

 

De drie belangrijkste rassen die de Federatie hebben opgericht zijn: de Andromedanen en de 

Arcturiërs, die beide op amfibieën zijn gebaseerd, en aan de andere kant de Lyriërs, die wij 

zouden zijn, of bijvoorbeeld ook de Taygeteanen. 

 

Zoals u hier kunt zien, hebben we ook het logo van de Federatie geplaatst, dat het echte is. Het ziet 

er precies zo uit. En Anéeka legde ons uit dat, als je bijvoorbeeld de drie sterren ziet, die de 

overhand hebben op de afbeelding, zij deze drie rassen voorstellen die de belangrijkste scheppers 

waren, namelijk de Andromedanen, de Arcturiërs en de Lyriërs. 

 

En wat is de Raad van Orion? De Orion Raad werd bijna twee miljoen jaar geleden opgericht. 

Hij werd gecreëerd door de Alpha Draconis, de oppermachtige reptielachtigen. Er zijn veel 

varianten, en veel verschillende rassen die op reptielachtigen gebaseerd zijn. De Alpha Draconis 

zouden de superieuren zijn die over allen zouden heersen. 

 

De Orion Raad bestaat hoofdzakelijk uit verschillende op reptielachtigen gebaseerde rassen, maar 

ook andere. Ook moet worden gezegd dat de Orion Raad en zijn oorspronkelijke leiders, d.w.z. de 

Alpha Draconis, momenteel positief staan tegenover en samenwerken met de Federatie. 
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De Eerste Richtlijn dient als een morele, ethische en wettelijke richtlijn en sjabloon dat moet worden 

gevolgd voor al deze rassen die deel uitmaken van de Federatie. Een van de regels daarin is dat 

men zich niet mag bemoeien met een ras dat zich in een ontwikkelingsstadium bevindt, zoals wij dat 

zouden zijn. Hoewel de eerste richtlijn slechts een subsectie of een heel hoofdstuk is in een boek 

met ruimtewetten. Het is eerst geschreven in het Andromedaans, dan in het Arcturisch en tenslotte 

in het Lyrisch, wat zoals gezegd de drie belangrijkste scheppersrassen zijn. Dit document is te 

vinden als boek, op papier, maar het staat meestal in de computer. In het geval dat er een eerste 

editie van de Eerste Richtlijn bestaat, zou deze in dit geval in het bezit zijn van het Andromedaanse 

ras en ongeveer een miljoen jaar oud zijn, gezien vanuit een lineair punt op Aarde. Deze richtlijn 

gaat boven alle andere overwegingen en draagt de hoogste morele verplichting in zich. 

 

Hier zijn een paar dia's, waarop Anéeka ons enkele voorbeelden gaf van wat dit speciale wetboek 

bevatte, afgezien van de Eerste Richtlijn. 

 

"Het bevat wetten van samenwerkingsverdragen tussen rassen, welke parameters altijd 

moeten worden gevolgd voor allianties, of het nu gaat om bescherming of technologische 

samenwerking, en om samenwerking en ontwikkeling in het algemeen binnen of voor de 

bevolking van die rassen. 

 

Wetten die vrijwel identiek zijn aan de Maritieme Wetten zoals die op Aarde bekend zijn, 

omdat zij rechtstreeks van de Federatie afkomstig zijn. 

 

Het is deze groep wetten die dicteren welk ding, of onder welke omstandigheden iemand 

als zijn eigen of namens zijn ras een nieuwe planeet kan geven, of de geborgen lading van 

een interstellair schip dat onbemand en stuurloos wordt aangetroffen. Het is ook de reeks 

wetten die voorschrijft dat als een baby aan boord van een sterrenschip wordt geboren, 

hij de "nationaliteit" aanneemt of lid wordt van de beschaving waartoe het schip in de 

eerste plaats behoort. 

 

Omdat een schip binnenin wordt beschouwd als soeverein grondgebied van de beschaving 

en het ras waartoe het behoort (net als een schip of vliegtuig, of elk voertuig ook, op 

Aarde)". 

 

Het heeft verdragsstructuren. Het bevat protocollen van bijstand aan minder ontwikkelde 

beschavingen, protocollen van militaire interactie ter bescherming. 

 

Bevat communicatiemiddelen en regels voor het gebruik daarvan. 
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Raadsstructuren. Vormen en equivalenties tussen de politieke structuren van 

Federatierassen die niet hetzelfde zijn. 

 

Lyra gebruikt bijvoorbeeld een rechtlijnige holografische samenleving, zonder trappen. 

 

Taygeta gebruikt het stappensysteem zoals de Andromedanen. 

 

Vervolgens verduidelijkt zij door ruimtelijk recht, rechtsgebieden, en de besluitvormings- 

en gezagscapaciteiten van elk type politiek model." 

 

- Anéeka van Temmer 

 

 

 

 

 

Wat wij voor deze presentatie hebben gebruikt, is het extraheren van een paar fragmenten met 

betrekking tot de eerste richtlijn en de voorschriften die zij hebben met betrekking tot een minder 

geëvolueerd ras. Maar als u hier meer informatie over wilt vinden kunt u dat doen op het kanaal van 

de contactee Gosia, aan wie Swarúu van Erra een groter fragment doorgaf van wat in dit document 

stond en daar kunt u meer informatie vinden. Kosmisch Agentschap: https://youtu.be/jJm-anqC5XE   
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"Het omvat de introductie van superieure kennis, kracht of technologie op een planeet 

waarvan de samenleving niet in staat is om verstandig met dergelijke voordelen om te 

gaan, beoordeeld op haar huidige niveau van evolutionaire, spirituele, morele en 

technologische ontwikkeling. 

 

Spirituele en morele kennis moet ook worden beperkt tot een strikt en noodzakelijk 

minimum, waarbij alleen gebruik wordt gemaakt van de communicatiemethoden en -

middelen op het huidige niveau van begrip van het minder geëvolueerde ras. 

 

Het is verboden om te handelen of te intercommuniceren met een inheemse bewoner van 

een planeet, of minder geëvolueerde cultuur met gebruikmaking van enig apparaat, 

machine, gereedschap, wapen of uitvinding die een verbetering betekent ten opzichte van 

de wetenschap en technologie die reeds op die planeet bestaat. 

 

Contact leggen met of interfereren met minder geëvolueerde rassen is niet toegestaan, 

tenzij zij bedreigd worden door een bron van buitenaf. In dat geval is het de morele plicht 

van het Federatiepersoneel om de situatie te beoordelen en een passende handelwijze te 

bepalen. De uitwisseling en het zaaien van technologie die de evolutionaire capaciteit van 

het minder geëvolueerde ras te boven gaat, is verboden of wordt tot het noodzakelijke 

minimum beperkt." 

 

- Swarúu van Erra 

Wat dit laatste punt betreft, waar wordt gezegd dat je je niet kunt bemoeien met de ontwikkeling 

van een ras tenzij het wordt bedreigd door een bron van buitenaf, zou een voorbeeld hiervan het 

geval van Alpha Centauri zijn. In dit geval moest de Federatie ingrijpen omdat zij alle wetten over 

het toenmalige Lyrische ras en elke overeenkomst die men had kunnen sluiten, overtraden. Dit was 

het geval bij de bevrijding van de planeet Phaeton, hoewel dit een naam is die is opgelegd door de 

reptielachtigen die deze planeet overheersten en handeldreven met het Lyrische ras. En nu kreeg dit 

nieuwe ras dat werd bevrijd, dat de Alfrateeërs wordt genoemd, de naam Alfrata. 

 

We hebben ook een video waar mijn collega Cristina precies uitlegt hoe die bevrijding verliep. In 

feite werd een van de gevechten gezien vanaf hier op Aarde en bekeken vanuit Duitsland. De video 

in dit geval heet: "De buitenaardse strijd in Duitsland", en we laten de link hier: 

https://youtu.be/YATrt5I7uQs  voor het geval u geïnteresseerd bent om hem te bekijken. 
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Hier is nog een zin van Swarúu van Erra: 

 

"De Prime Directive is voor ons en andere rassen een set regels die ons leiden, het is een 

filosofie en geen onbreekbare wet, het is flexibel en een bepaalde wet kan worden 

ontdoken, altijd onder de verantwoordelijkheid van degene die het contact maakt. Wij 

beschouwen de Eerste Richtlijn als een leidraad, een filosofie. Het is geen dogma en kan 

worden gebroken." 

 

- Swarúu de Erra 

Zoals Swarúu uitlegt, zijn er inderdaad gevallen waarin deze premier directive kan worden 

overtreden. Maar alleen wanneer het resultaat een groter goed voor allen teweeg moet brengen, en 

een grote verantwoordelijkheid en verplichting met zich meebrengt voor de persoon die het gaat 

doen. Er zijn enkele gevallen geweest waarin de eerste richtlijn niet werd nageleefd, en er direct 

contact was met buitenaardse rassen. Een van deze gevallen was toen Rashell van Temmer, een 

Taygetaanse vrouw, oog in oog stond met de president van de Verenigde Staten, Eisenhower, om te 

proberen hem op de hoogte te brengen van de situatie en te proberen tot een overeenkomst te 

komen. Maar de waarheid is dat het niet erg vruchtbaar was. 

 

 
 

We komen dus terug op het hoofdpunt, want we ontdekken dat dit contact via internet verloopt. 

Omdat, zoals we hebben gezien, de Eerste Richtlijn voorschrijft dat het moet gebeuren via 

het technologieniveau dat deze beschaving al heeft, en hier hebben we het Internet. Daarom 

maken ze zich bekend met wat wij hebben en gebruiken. En zoals we eerder hebben uitgelegd, 

gebruiken ze replica's van aardse eenheden en onze verbinding en onze satellieten om verbinding te 

maken met het internet. Als ze naar beneden moeten om een missie uit te voeren, nemen ze de 

regels over die wij hier op Aarde hebben. Ze dragen bijvoorbeeld allemaal valse 

identiteitspapieren alsof ze menselijk zijn. Als ze moeten navigeren, gebruiken ze schepen met 

een vals vluchtnummer en een valse aardse eigenaar. Ze laten zelfs de computers van de 

schepen valse vluchtinformatie, zoals hoogte, positie en snelheid, naar de aardse 

controletorens sturen. Met andere woorden, dit alles om niet op te vallen en om de regels die we 

hier hebben te respecteren. 

 

Een voorbeeld hiervan, gewoon als curieuze noot, is Dhor Káal'el, die een Taygetan piloot is. Hij 

heeft uitgelegd dat toen hij hier op missie moest gaan, hij deed alsof hij een privé-schip gebruikte 

dat in Groot-Brittannië was geregistreerd. Hoewel hij het ook als een militaire ID kon hebben als het 

hem uitkwam. Om geen argwaan te wekken, deed hij via de computer alsof dit schip op 

verschillende luchthavens opsteeg en landde. De computer van zijn schip, Suzy, die hij gebruikte, 

kon zelfs het geluid van de motoren simuleren. 
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Wij hebben reeds uitgelegd wat het eerste contactprogramma was en waarom het werd gedaan, 

dat het was om de situatie van de mensheid te evalueren en of zij al dan niet klaar was om alle 

andere beschavingen te ontvangen. Maar hier moet ook gezegd worden dat toen dit programma 

werd opgestart, dit werd gedacht door de Federatie, die het toestond, maar met de gedachte dat dit 

contact beperkt zou blijven tot korte commentaren zoals, bijvoorbeeld, tweets. Dat wil zeggen dat 

de vorm van communicatie die er zou zijn tussen de buitenaardsen en de mensen, zou bestaan uit 

zeer korte berichten, waarin alleen wat punctuele informatie zou worden gegeven over bepaalde 

gebeurtenissen of zeer belangrijke dingen, zodat al die mensen die er meer over wilden 

onderzoeken, iets hadden om naar te kijken of om zich op te baseren. Maar wat ze niet dachten 

toen ze het eerste contactprogramma toestonden, was dat het een hele onthulling zou 

worden, zoals in dit geval de Taygeteaanse onthulling, die een enorme hoeveelheid 

informatie bevat die door gesprekken met de Taygeteanen is opgelopen tot duizenden 

pagina's, ze hebben zelfs gedetailleerde artikelen geschreven in hun eigen handschrift, die zeer 

uiteenlopende informatie bevatten die voorheen niet op Aarde werd gevonden. 

 

Men kan dus zien dat de Taygeteanen, hoewel zij deze richtlijnen respecteren en proberen niet 

invasief te zijn, de vastgestelde grenzen verleggen. Hoewel het van de kant van de Federatie als te 

onthullend wordt beschouwd, en het is waarover zij hebben gesproken, bijvoorbeeld veel van de 

onderwerpen die zij hebben besproken, zeg stellaire navigatie, hoe hun motoren werken, hoe zij 

alles controleren op het niveau van de frequentie, dat dit geavanceerder is dan wat bekend is bij de 

algemene bevolking. Zij vinden dat dit te veel kennis is en dat die nog niet gedeeld mag worden. 

Het is dat deze onthulling van het Taygetan-ras wordt waargenomen door andere rassen die hier in 

een baan om de aarde aanwezig zijn, en wordt bestudeerd als voorbeeld; de reactie die de 

onthulling heeft op alle mensen die het volgen, en op de algemene bevolking. Zij nemen het als 

richtlijnen en zij evalueren ons. We moeten niet vergeten dat er veel aliens zijn in de sociale 

netwerken. Alleen zijn onze Taygetaanse vrienden het luidruchtigst en hebben zij zich het meest 

kenbaar gemaakt. Ze hebben zich opengesteld om directer over zichzelf te praten, en om al deze 

diepgaande informatie door te geven. Maar dat betekent niet dat zij de enigen zijn. 
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En als het niet was om deze voorschriften en deze redenen die we hierboven hebben uitgelegd, hoe 

zouden ze dan het contact willen hebben? De Taygeteanen legden ons uit dat zij graag 

rechtstreeks naar buiten zouden gaan, zij zouden ofwel in conferenties naar buiten gaan, of zij 

zouden hun stemmen in de video's zetten, want al onze video's en die van de andere 

contactpersonen zijn altijd onze stemmen. Of ze zouden hun plaatsen laten zien, ze zouden foto's 

delen waarop we het schip van binnenuit kunnen zien, de Aarde van buitenaf, in een baan om de 

aarde, en er zou geen twijfel zijn voor alle mensen die de openbaarmaking volgen. Maar zij zijn zich 

er ook van bewust dat dit niet zo eenvoudig zou zijn, en dat zoals wij in het begin zeiden het eerst 

nodig is te GELOVEN OM TE ZIEN. Dit komt omdat, hoewel zij het met alle goede bedoelingen van 

de wereld zouden doen, zij geconfronteerd zouden kunnen worden met een enorme kritiek van 

mensen dat de beelden die zij zouden delen gemodificeerd zouden zijn door middel van CGI, of dat 

het gewoon een zeer dure filmset van hun kant zou zijn, of een regeringsprogramma, en dat het 

geen echte beelden zouden zijn. 

 

Afgezien van het feit dat dit op zichzelf al een cascade van consequenties met zich mee zou 

brengen, omdat zij bepaalde politieke richtlijnen moeten volgen, aangezien ook zij deel uitmaken 

van de Federatie. Zij zijn niet de enigen die hier zijn. Ook moet worden gezegd dat zij geen controle 

hebben over deze servers via welke zij contact met ons opnemen, en dat zij dus geen absolute 

controle hebben over de situatie. 

 

Estel-la: Tot slot willen wij u nog een zin van Anéeka van Temmer nalaten, waarin zij gaat 

uitleggen dat zij weliswaar op een andere manier met ons zouden willen omgaan, omdat zij graag 

een veel nauwere relatie zouden willen kunnen hebben, zij zouden ons graag directer willen kunnen 

helpen. Zij begrijpen ook de andere kant en zij begrijpen dat dit niet het enige standpunt is. Er 

zitten veel meer dingen achter die ze in overweging moeten nemen bij het nemen van deze 

beslissingen. En dus gaat ze ons uitleggen hoe zij het zien, als je een breder perspectief neemt. We 

laten u bij haar, danken u allen hartelijk voor uw aanwezigheid en het luisteren, en we zien u in de 

volgende video. 

 

"De beperkingen van de Eerste Richtlijn, hoewel ze irritant zijn, en we ze zouden willen 

verwijderen, hebben hun reden om te zijn. Want objectief gezien, kijk maar naar de 

invloed die we hebben gehad sinds we met Robert en Gosia werken. En dat is zonder dat 

wij praten. 

 

Als we in de openbaarheid zouden treden, alleen via dit medium, maar ons gezicht en 

onze stem zouden laten zien, zouden we exponentieel meer invloed hebben. En dat is niet 

noodzakelijk een goede zaak. 
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Want dan beginnen we ons perspectief op te dringen aan de mening van mensen. Zelfs als 

we dat niet bedoelen. En zo gebeurt het toch. Dat de dingen zijn zoals wij zeggen dat ze 

zijn, alleen maar omdat wij dat zeggen. 

 

Als je weer naar mij zou luisteren zou het exponentieel erger zijn. En dat is op zich al 

eerder gebeurd. Vele malen eerder. En wij worden weer uw afgoden, zelfs goden. Omdat 

de neiging van de menselijke massa dat is. Want zo is het aangetoond." 

 

- Anéeka van Temmer 
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